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Egy újabb a korábbi szocialista kormányzathoz köthető infrastrukturális fejlesztés valósulhat
meg Hajdú-Bihar megyében

    

    

 

    

Dr. Oláh  Lajos, az MSZP Hajdú-Bihar megyei országgyűlési képviselője írásbeli kérdésben
fordult immáron második alkalommal Dr. Fellegi Tamás nemzeti fejlesztési miniszter úrhoz,
miszerint „Hol tart a 4-es számú főút Debrecen és Hajdúszoboszló közötti szakaszának
burkolat-megerősítése?”

  

  

 

  

      

  Dr. Oláh  Lajos szocialista képviselő ismételten írásbeli kérdésben fordult Dr. Fellegi Tamás
nemzeti fejlesztési miniszter úrhoz, a 4-es számú főút 11,5 tonnás burkolat-megerősítése és az
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útszakaszhoz tartozó csomópontok kiépítése kapcsán.     

A szocialista politikus elmondta az elmúlt kormányzati ciklusban komoly előrelépések történtek
a közlekedési feltételek javítása érdekében az ország minden területén, így Hajdú-Bihar
megyében is. Debrecent elérte az autópálya, így bekerültünk Európa vérkeringésébe, de egy-
és több számjegyű utak is tömegével újultak meg a megye minden pontján. Azonban maradt
még tennivaló bőven.

    

Magyarország egyik legveszélyesebb és legforgalmasabb vidéki közlekedési ütőere a 4-es
számú főút, melynek fejlesztése kiemelten fontos feladat. A 4-es útnak nagy szerepe van az
ország keleti felének megközelíthetőségében, hiszen a régiót alkotó megyék átjárhatóságát az
említett főút nyomvonala biztosítja. Több szakasz már megerősítésre került, azonban a
Debrecen és Hajdúszoboszló közötti szakasz burkolat-megerősítése várat még magára.

    

Oláh Lajos elmondta, hogy még az elmúlt kormányzati ciklusban döntés született arról, hogy a
szóban forgó csaknem 7 km hosszú útszakasz bekerüljön a 2007 és 2013 között
megvalósítandó közúti beruházások közé. A projekt a 2x1 sávos szakasz
burkolat-megerősítését és az Ebes, Platán sori csomópont kiépítését is tartalmazza.

    

Az uniós források biztosítás érdekében a NIF Zrt. még a tavalyi év februárjában megküldte a
szükséges adatlapot a KIKSZ Közlekedésfejlesztési Zrt-nek, és néhány hónapja a Közlekedés
Operatív Program projektötletek értékelését végző testülete támogatásra javasolta az említett
fejlesztést.

    

A szocialista politikus hangsúlyozta, hogy a támogatói döntés értelmében, a Támogatási
Szerződés aláírása után folytatható és finanszírozható a beruházás. Egyúttal kéri az ügyben
érintett szervezeteket és a megye fideszes politikusait, hogy tegyenek meg mindent annak
érdekében, hogy a kivitelezési munkák a lehető leghamarabb elkezdődhessenek, ezáltal a
regionális és nagytérségi forgalmat szolgáló útszakasz a leggyorsabban elkészülhessen.

    

Végül Dr. Oláh Lajos felhívta a figyelmet, hogy ezáltal a 4. számú főút teljes Hajdú-Bihar
megyei szakasza meg fog újulni, az itt élők biztonságosabban közlekedhetnek a megerősített
burkolaton és az elkerülő szakaszokon.
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A helyi hírek forrása mi vagyunk! – Minden jog fenntartva

  

www.szoboszloihirek.hu
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